

## Bulletin Nr. 02/2021

### DEKM-Reglement 2021

<p><b>Ab sofort gelten folgende Änderungen und Ergänzungen</b> (Änderungen und Ergänzungen sind <i>kursiv</i> gedruckt)</p>	<p><b>From now on the following changes and additions apply</b> (Changes and additions are printed in <i>italics</i>)</p> <p><i>Only the German and DMSB approved text of the bulletin will be binding</i></p>
<p><b>Der Art. 2.2 wird wie folgt geändert:</b></p> <p><b>„2. Fahrzeuge</b></p> <p>(...)</p> <p><b><u>2.2 Reifenvorschrift</u></b></p> <p><u>Slickreifen:</u> Pro Veranstaltung (Zeittrainings und Finalphase) sind 4 neue Vorderreifen und 4 neue Hinterreifen (Einheitsreifen VEGA <i>XM3 CIK Prime</i>) zugelassen und müssen vom Teilnehmer bei dem autorisierten Reifenhersteller/Reifenhändler erworben werden. In den freien Trainings muss jeweils ein Satz der gebrauchten Reifen der vorherigen Veranstaltung bzw. der Testtage verwendet werden.</p> <p>...“</p>	<p><b>Article 2.2 is changed as follows:</b></p> <p><b>“2. Vehicles</b></p> <p>(...)</p> <p><b><u>2.2. Tyre Regulations</u></b></p> <p><u>Slick tyres:</u> For each event (Timed Practice sessions and Final Runs), 4 new front tyres and 4 new rear tyres (single tyres VEGA, <i>XM3 CIK Prime</i>) are admitted and must be acquired by the participants from the authorised tyre manufacturer/tyre supplier. For each Free Practice session, one set of the tyres used in the previous event or the test days must be used.</p> <p>...”</p>
<p><b>„8. Meisterschafts-Wertung</b></p> <p>(...)</p> <p><b>8.4 Streichergebnisse</b> Pro Fahrer werden aus allen Wertungsläufen das punktschlechteste Ergebnis aus <i>drei Pre-Finals</i> und <i>drei Finals</i> gestrichen.“</p>	<p><b>“8. Championship Classifications</b></p> <p>(...)</p> <p><b>8.4 Number of Results for the Final Classifications</b> The worst results in the relation to points in <i>three pre-finals</i> and in <i>three finals</i> will not be considered for the Championship classification.”</p>

DMSB genehmigt am 19.05.2021




Alexander Geier  
Koordination Automobilsport